
Beheerstrategie verhardingen 2019-2023 gemeente Meierijstad 

Fractie Vragen Antwoorden 
SP 1. Ook voor 2018 was er veel geld beschikbaar en een uitvoeringsplan. Zijn 

al die werkzaamheden inmiddels uitgevoerd? Zo niet, wanneer gaat dat 
dan gebeuren?  

De middelen voor het onderhoud zijn in 2018 

nagenoeg geheel ingezet. Gezien de omvang van de 

achterstand, zijn deze werkzaamheden voornamelijk 

gericht geweest op het voorkomen van 

aansprakelijkheden en kapitaalverlies. De overige 

werkzaamheden, om te komen tot een veilige 

acceptabele onderhoudstoestand, zullen in 2019 en 

daarop volgende jaren worden voortgezet. 

Lijst Blanco 1. Op dit moment is op veel plekken zo blijkt het onderhoudsniveau niet op 

niveau B. Kan de gemeente dus nu aansprakelijk worden gesteld als er op 

die wegen ongelukken gebeuren? 

Als er op die plaatsen ongevallen gebeuren, 

aantoonbaar door het achterstallig onderhoud, kan de 

gemeente aansprakelijk worden gesteld. Dat is mede 

de reden dat nu met voorrang ernstige plaatselijke 

schades worden gerepareerd. 

Lijst Blanco  2. Hoe verhoudt de 13.976.274 (pag 29 beheersstrategie) zich tot de 

13.488.497 die in het raadsvoorstel staan voor kosten groot onderhoud?  

Het verschil zit in de VAT-kosten. 

Lijst Blanco 3. In de beheers strategie op pagina 30 staat dat er elk jaar 5 miljoen euro 

wordt gereserveerd voor onderhoud. Waar vinden we dit terug bij de 

beslispunten in het raadsvoorstel?   

De benodigde bedragen per jaar vindt je niet terug als 

individueel beslispunt. De beslispunten richten zich op 

de meerjarige strategische aanpak. Daarom wordt 

alleen verwezen naar de gehele kosten voor het 

beheer en het vervangen van verhardingen. De 

onderverdeling per jaar is slechts informerend. 

 


